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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnőke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kötelező óvodai korhatár egy évvel korábbra hozása" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Lampert Mónikához, az Önkormányzati és Területfejlesztési
Minisztériumot vezető miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az önkormányzatok bizonyára felkészültek a Gyurcsány Ferenc által megfogalmazott cél
kivitelezésére: „Jelentősen növelni kell a bölcsődék számát, mert ma tudjuk, hogy a gyermekek
már az iskolát megelőző időszakban veszítik el esélyeik jelentős részét . Az óvodai ellátás
lehetőségét területileg teljes körűvé tesszük, és a ma 5 éves kötelező óvodai korhatárt egy évvel
korábbra visszük, 4 évre leszállítjuk ."

Kérdezem Miniszter asszonyt :

Rendelkeznek-e az önkormányzatok megfelelő bölcsődei és óvodai kapacitással ahhoz, hogy a
Gyurcsány Ferenc által mondottaknak megfeleljen?
Ha nem, akkor mikorra fognak felkészülni a program végrehajtására?
Hány forint költségvetési támogatásra van szükség ahhoz, hogy ez a program megvalósulhasson?

Tisztelettel várom válaszait!

Országgyülés ivataia
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